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Skolebestyrelsesmøde d. 31. oktober 2022

Den 2022 kl. 19.00 – 21.15

Fraværende: Ordstyrer + traktement: Lotte Referat: AO

Dagsorden

Pkt. 1
kl.19.00

Godkendelse af aftenens dagsorden / b

Pkt. 2
kl.19.05

Meddelelser fra skoleledelsen, medarbejdere / o
Emneuge i 3 dage, fællesskabsdag og motionsdag i uge 41. Målet var et
styrket fællesskab på tværs af årgange. Det lykkedes - alle legede med alle.
Der er gang i diverse test og efterfølgende klassekonferencer. I november
kommer skole-hjemsamtaler.
Skoleovertagelse i to dage i uge 43. Pædagogerne blev på skolen. Lærerne
beskæftigede sig med bl.a. sprogbaseret undervisning. Ligeledes var der
workshops i litteratur og skole-hjemsamarbejde.
Fra TR og AMIR lyder der, at vi har det godt på Gødvadskolen. Det opleves
også, at man har travlt. Vi er også optagede af at støtte dem, der har
overskud - for at få overskuddet til at sprede sig.
I morgen har vi møde med Mads. Han er et bud på at stå for vores
pædagogiske dag i jan.
4.A og 4.B har været på Silkeborg højskole til Ghana-sangaften.
Multibanen er i proces.
Vores to læsevenner er startet i denne uge. De læser frivilligt med nogle
børn.

Pkt. 3
kl.19.30

Mødedatoer.
Gennemgang og evt. ændring af vores mødedatoer
29.11 rettes til d. 28.11 18.30-21.00
23.1 vi bibeholder datoen.

Pkt. 4 Dialogforum 7.november / D



kl.19.45 På dialogmødet den 7.november, skal John videregive SB’s synspunkter på,
hvad der er vigtigt i udarbejdelsen af en politisk ambition i udvalget.
Info brev og spørgsmål findes i mappen.
Læs bilag i mappen!

Noter til proces
Udfordringer:
Pladsmangel - kapacitet. Organisering af undervisningen bliver svær, hvis
alle lokaler på en skole er brug. Her tænkes på inklusion.
Økonomi
Folkets skole - det skal den fortsat være med plads til alle. Det gælder
elever, forældre og medarbejdere. Mangfoldighed som en selvfølgelighed.
Udnyttelse af SFO-rammer i skoledagen. Læringsmiljø udenfor. Outdoor i
skolerne.
Fokus på inklusion - på rammerne i skolen i stedet for på det enkelte barn.
Fokus på fagligheden.

Godt at tænke fællesskabet - godt at være på tværs af årgange og klasser.
Bevarelse af små skoler.

Skolefællesskaber skal fortsætte - vær mere tydelig omkring disse.
Gøglermarked som en fælles begivenhed.
Tilbud til anderledes læringsrum faciliteret fra central hånd.
Et skolevæsen som “tør” dvæle ved noget fælles i længere tid. Ikke skifte til
nyeste trends.

Økonomien skal følge med den flere børn.

Pkt. 5
kl.20.15

Kapacitetsudfordringer / O og D
10.oktober havde DSFU et punkt på dagsordenen omhandlende
kapacitetsudfordringer i vores område.
Formidling af referat og samtale i SB omkr. vores holdninger.
Læs dagsordenspunktet i mappen

2021�
Grauballe ønskede at blive en tosporet skole i fremtiden - det kræver en
tilbygning.
Gødvadskolen var åben for en klasse mere pr. årgang.

Nu:
Ændring af skoledistrikter for at vinde noget mere tid til proces - hvad vil
man gerne i området her.

Vi kigger på uddrag og ord fra proces om ny vision for Gødvadskolen.

Hvad skal ledelsen fortælle og arbejde for i fremtiden? Hvilken skole skal vi
gå med?
Fokus på fællesskabet og at kende hinanden. Trivsel på tværs.
Ingen overbygning, men OK med 3 spor til 6. klasse.
“Landsbyskole” - et forældet udtryk.
Gerne ikke større end vi er nu.
Godt at skole og SFO er adskilt fra hinanden.



En gave, at det er en lille skole. Giver børnene en hverdag sammen, selvom
de ikke er i samme klasse og på samme årgang.
Trygt at alle kender alle. Svært at bevare med et spor mere eller en
overbygning.
Så småt som muligt.
Skoleskiftet kan være godt og en fordel for mange børn. Man kan være en
ny/anden.
En lille skole kan noget godt. En udskoling, der fungerer, som Gødvadskolen
gør nu - det vil være godt også for Gødvadskolen. Som en “lille”
overbygning.
Kan vi “tillade” os at holde fast i at ville være en mindre skole? Der er
kapacitetsudfordringer, men disse er vi ikke en del af ved at holde fast i at
være mindre. Lukker vi om os selv?

Pkt. 7
kl.20.45

Opfølgning på sidste møde / O
Fredagstavlen, nyhedsbrev fra kontaktlærere, sti til Fritidsgården.

Fredagstavlen fungerer godt, den fortsætter.

Nyhedsbreve er taget op med lærerne - det tages op en gang imellem.

Vores sti er ikke glemt - ønsket skal på et møde.

Pkt. 8
kl.20.55

Evt.
Stilling på Fritidsgården. Samtaler d. 24.11 fra kl. 12. Susanne og Carina vil
gerne deltage.

Pkt. 8
kl.21.10

Godkendelse af referat

Næste møde


